
Dz-07.0021.5.2016 

Uchwała nr XX/197/2016 
Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 24 maja 2016 roku 
 

w sprawie samolotu Jak-23 stojącego przy pętli autobusowej na osiedlu Bielany 

w Krakowie 

  
Na podstawie § 3 pkt. 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. 

Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1843) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje:  

 

§ 1. 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o pilne rozwiązanie kwestii związanej 

z ustaleniem zarządcy samolotu Jak-23, zlokalizowanego na działkach nr 160/2 oraz nr 

533/1, obręb 20, jednostka ewidencyjna Krowodrza. 

 

§ 2. 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego pn.: „Wykonanie remontu konserwatorskiego 

samolotu Jak-23 wraz z wykonaniem iluminacji obiektu”. 

 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

 Szczęsny Filipiak 

 

 

 

Uzasadnienie: 

W sprawie przedmiotowego samolotu Jak-23 i placu z pętlą autobusową Rada Dzielnicy podjęła już 

dwie uchwały. Pierwszą była Uchwała nr XXXI/325/2012 z dnia 23 października 2012 o nie 

wyrażeniu zgody na przekazanie samolotu jednostce wojskowej w Balicach, wyznaczająca 

jednocześnie termin dla działań dotyczących remontu konserwatorskiego przez organizację 

wyłonioną przez miejscową bielańską społeczność na koniec 2013 roku. 

Druga uchwała Rady Dzielnicy VII  - nr III/32/2015 z dnia 20 stycznia 2015, dotyczyła koniecznej 

przebudowy placu w celu zmiany jego geometrii w taki sposób, aby możliwa była ekspozycja 

samolotu Jak-23 po remoncie. 

Obecnie Rada Dzielnicy stoi na stanowisku, iż remont konserwatorski tego unikatowego 

egzemplarza jest pilny i niezbędny, a po ustaleniu bądź wskazaniu zarządcy obiektu należy zapewnić 

stosowne fundusze na ten cel. 

Uważamy, że samolot powinien pozostać na przebudowanym placu. Wskazane jest również, aby 

został wyeksponowany bliżej ulicy księcia Józefa, czyli już poza istniejąca kępą drzew, w której się 

niestety obecnie znajduje. Dodatkowo proponujemy wykonanie iluminacji, która podniesie 

atrakcyjność ekspozycji samolotu w godzinach nocnych. 


